
 

Vragen inzake brand Café Delfland te Den Hoorn 
 
Als fractie van de VVD Midden-Delfland betreuren wij de brand die op vrijdagavond 30 mei jl. 
heeft plaatsgevonden in het voormalig Café Delfland aan de Hoornseweg te Den Hoorn. Het 
is een geruststelling dat er geen slachtoffers zijn gevallen. Het pand, nu in desolate staat, 
was het aanzicht van Den Hoorn. Onze inwoners hebben veel herinneringen aan dit café, 
dat vergroot de impact. Wij zijn erkentelijk voor de inzet van de hulpdiensten, die urenlang 
hebben geblust en uiteindelijk besloten het pand gecontroleerd te laten uitbranden. 

 
Naar aanleiding van deze gebeurtenis en de achtergrond van het pand, dat sinds mei 2019 
leegstaat, hebben wij de volgende vragen: 

 
1. In een artikel in het AD geeft een omwonende aan dat er meermaals is aangegeven dat er 
regelmatig insluipers aanwezig waren in het leegstaande café en dat hier niks aan werd 
gedaan. Was de gemeente hiervan op de hoogte? Zo ja, welke meldingen zijn er 
geregistreerd en welke maatregelen zijn genomen om de openbare orde en veiligheid te 
waarborgen? Indien controles plaatsvonden, hoe vaak vonden deze controles plaats en door 
wie werden ze uitgevoerd? Is er bijvoorbeeld aangifte gedaan door de eigenaar? 

REACTIE 
 
 
2. Hoe vaak werd het oude café gecontroleerd en werd hierbij ook de binnenzijde van het 
pand gecontroleerd? 

REACTIE 
 
 
3. Waarom is er, in tegenstelling tot bijvoorbeeld locatie Sterappel, geen cameratoezicht of 
andere afsluitende maatregelen genomen bij Café Delfland? 

REACTIE 
 
 
4. Welke inspanningen heeft de gemeente sinds 2019 ondernomen om de leegstand van het 
pand aan te pakken? 

REACTIE 
 
 
5. De eigenaar van het pand is volgens het college verantwoordelijk voor het opruimen van 
het terrein. Is er al contact geweest met de eigenaar over het vervolg? Welke termijn 
verbindt het college aan het opruimen van het terrein? En welke handhavingsmogelijkheden 
heeft de gemeente indien de eigenaar geen actie onderneemt? 

REACTIE 
 
 
6. Welke stappen gaat het college ondernemen met betrekking tot de toekomstige 
bestemming en/of herontwikkeling van dit terrein? 

REACTIE 
 
 
7. Hoe is het college van plan de gemeenteraad mee te nemen in de verdere opvolging en 



 

afhandeling van deze brand? 
REACTIE 
 
 
8. Langdurige leegstand is voor de VVD een risico voor de veiligheid, en bovendien een 
doorn in het oog van onze inwoners. Hoe beoordeelt het college het risico op langdurige 
leegstand van dergelijke panden? Wat is het beleid dat gevolgd wordt bij (langdurige) 
leegstand om incidenten zoals deze brand te voorkomen? 

REACTIE 
 

 
Met vriendelijke groet, 
Bart de Groot 
VVD Midden-Delfland 


